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Postadres: 
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Postbus 5100 

7600 GC  Almelo 

 

Bezoekadres: 
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internet:  www.almelo.nl 

 

BTWnr. 

NL 0015 84 108 B 01 

Bank: BNG Bank, Den Haag 

         NL56 BNGH 028 50 00 187 

         BIC Code: BNGHNL2G 

Geachte mevrouw Van Saane,  

 

In uw brief van 3 december 2018 stelt u vragen over de financiële prognose WMO en Jeugd.  

Hieronder vindt u de beantwoording van uw vragen.  

 

1. Waarom stuurt u deze brief drie weken na de begroting? Waarom was deze informatie 

niet reeds daarin opgenomen? (Wij doelen hiermee niet op de uitkering van 5,6 miljoen uit 

het Fonds tekortgemeenten) 

We hebben u direct na constatering van deze prognose geïnformeerd. Bij het opstellen 

van de bestuursrapportage (peildatum 30-6, maar declaraties sociaal domein worden 

maandelijks achteraf verwerkt) was er geen opvallende stijging. Een vergelijking van de 

financiële cijfers over de eerste vijf maanden van 2016, 2017 en 2018 gaf toen geen 

trend of ontwikkeling weer die om bijstelling vroeg. Bij analyse in november bleek dat er 

aan het einde van het eerste half jaar een stijging van de zorgvraag optrad die zich heeft 

doorgezet. Wij hebben in onze brief toegelicht dat het nog te vroeg is om te bepalen wat 

de structurele effecten uit 2018 zullen zijn, mede gelet op de beleidsaanpassingen die al 

zijn ingezet. Het effect van de nieuwe inkoop, het verbeteren en versterken van de 

toegang en vooral het maatregelplan dat begin volgend jaar in een politiek beraad met u 

wordt besproken, zijn daarvoor belangrijke variabelen.  

 

2. In hoeverre zijn personele lasten toegerekend aan WMO/jeugdhulp? 

In de brief hebben wij ons geconcentreerd op de zorgbudgetten en niet op de personele 

lasten omdat daar geen overschrijdingen zijn. 

 

3. Uit analyse blijkt dat verwijsbevoegdheid van rechters en huisartsen relatief weinig 

invloed heeft op de omvang van de Jeugdhulp. Waarom worden dan wijkcoaches ingezet 

bij de huisartsenpraktijk? 

Huisartsen zijn de op-één-na grootste verwijzer. Dit vinden wij een aanzienlijk aandeel en 

dat maakt dat wij investeren in de ondersteuning van huisartsen bij verwijzingen. 

Huisartsen zijn positief over deze samenwerking en ervaren een kwaliteitsverbetering.  
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4. Kunt u uitleggen wat u bedoelt met verplichtingenstop op pagina 6? We praten hier over 

open einde regeling waarbij er geen stop op verplichtingen mogelijk is. 

De gemeente heeft een zorgplicht. Wij doelen op het maatregelenplan voor 2019. Eind dit 

jaar zullen wij u informeren over de maatregelen die wij willen treffen in 2019, om 

tegemoet te komen aan de nog te realiseren taakstellingen. In dit plan wordt onder 

andere gekeken naar de werkwijze en inhoud van het stellen van indicaties, sluit de vraag 

van de cliënt aan op het gegeven aanbod. Het gaat dan over het verbeterd aansluiten op 

de vraag van de cliënt, door een passend volume van hulp en de juiste aanbieder. 

Daarnaast wordt ook gekeken naar de verordening en de beleidsregels, om enerzijds de 

rechtmatigheid van zorg te verbeteren en anderzijds duidelijke criteria te stellen voor de 

duurdere, tweede- en derdelijns zorg. Het doel is dat alleen die inwoners gebruik gaan 

maken van deze zorg die dat ook echt nodig hebben. 

 

5. Bedoelt u met temporisering (pagina 6) van de indicatiestelling dat u mensen langer wilt 

laten wachten op de zorg die ze nodig hebben?  

Door de inzet van de intaker van het wijkteam wordt gekeken of mensen een beroep 

kunnen doen op hun eigen netwerk, dan wel met het nodige advies versterkt worden in 

hun zelfredzaamheid. Onze inzet is te voorkomen dat onze inwoners zijn aangewezen op 

(duurdere) geïndiceerde zorg. 

 

6. Voor D66 is een indicatie een opsomming van wat iemand belemmert in het sociale en 

maatschappelijke verkeer. Wat bedoelt u met beperking van de indicatiestelling? Gaat u 

dan zaken weglaten? 

Wij verwijzen u voor dit antwoord naar de antwoorden op vraag 4 en 5.  

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris,   de burgemeester, 

 

 


